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• Personal Information: 
 

 

- Name:  Tarafa abd alaziz othman 

- E-mail tarafa1988@gmail.com tarafaothman@tishreen.sy  

- Mobile: 00963947398990 

- Languages: English - Arabic 

• Education and Academic Background: 

- PHD in Fixed Prosthodontics, Faculty of Dentistry, Tishreen University  2021  

- Syrian Board in LASER Dentistry 2021  

- MSc in Fixed Prosthodontics, Faculty of Dentistry, Tishreen University 2017 

- DDS in Dentistry, Faculty of Dentistry, Tishreen University 2011 

- Three years of experience in Digital Dentistry 

• Principal Positions : 

 

- Assistance professor in prosthodontics department in faculty of dentistry in Tishreen University.

  

• Publications and Scientific Work:  

- The Effect of the Shape of Preparations of the Occlusal Surface of the Posterior Teeth -7 On Fracture 

Resistance of PFM – Zirconia Crowns (In-vitro). The International Journal of Dental and Health 

Sciences. Rima Saker, Tarafa Othman, International Journal of Dental and Health Sciences, Volume 

04,Issue 03 

- Marginal Bone Level Evaluation After Year of Functional loading Around Zirconia Implant (IZI). 

Journal of Hama University. 

-  Evaluation of success and bone density around Zirconia Implant ( ISSA N.Z.I) after one year of 

conventional loading compared with adjacent teeth. Journal of Albaath University. 

- A comparative study of bone density around zirconia implants(ISSA-NZI) loaded – traditionally  and 

early progressive. Journal of Tishreen University. 

 

• Vision:  

Development and further work in the field of digital dentistry in relation to fixed 

prosthodontics and dental implants. 

Development and further work in dental laser science. 
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 ( CV )ــــة  ــــــــــــــــــــيرة ذاتيـــــــــــــــــــــــســـ

 

 المعلومــــــــــــــــات الشــــــــــــــــــــــــــــــــــخصية:  •

ـــالاســـ - ـــــــ ـــــ ــــــ ـــ ـــ ـــــ ـــ ـــ ـــــ ـــ ـــ ـــــ ـــ ـــ ـــــ ـــ ـــ ـــــ ـــ ـــ ـــــ ـــ ـــ ـــــ ـــــ ـــ ـــ   طرفه عبد العزيز عثمان :   ـمــ

ـــالب - ــ ـــ ـــــــ ـــــ ـــ ـــريد الالكتــ ـــــ ـــ tarafa1988@gmail.com       روني:ـ

tarafaothman@tishreen.sy 

 00963947398990        :الهـــــــــــــــــــــــــــاتف المحمـــــــــــــــــول  -

ـــاللغــ - ـــــــــــــ ـــــ ـــ ـــ ـــــ ــــــ ـــ ـــــ ـــ ـــ  الإنكليزية  –العربية  ــات:  ـــ

 : المؤهلات والشـهادات العلميـة •

   2021كلية طب الأسنان، جامعة تشرين دكتوراه في التعويضات الثابتة  -

 2021 شهادة البورد السورية في علوم ليزر طب الأسنان  -

 2017الثابتة، كلية طب الأسنان، جامعة تشرين ماجستير في التعويضات  -

 2011اجازة جامعية في طب الأسنان، كلية طب الأسنان، جامعة تشرين  -

 : المناصب الرئيسة •

 جامعة تشرين  –كلية طب الأسنان  -مدرس في قسم التعويضات الثابتة  -

 الخبرات العملية:  •

 ت. سنوا 8لمدة  سريري ( –التدريس في الجوانب العملية لقسم التعويضات الثابتة ) مخبري  -

 سنوات. 3العمل في طب الأسنان الرقمي لمدة  -

 سنوات. 3لمدة   Diodeالعمل على ليزر  -

ــــــة:  •
ّ
شـــــــــــــــــــر والأعمال العلميـ

ّ
 الن

- The Effect of the Shape of Preparations of the Occlusal Surface of the Posterior Teeth -7 On Fracture 

Resistance of PFM – Zirconia Crowns (In-vitro). The International Journal of Dental and Health Sciences. 

Rima Saker, Tarafa Othman, International Journal of Dental and Health Sciences, Volume 04,Issue 03 

- Marginal Bone Level Evaluation After Year of Functional loading Around Zirconia Implant (IZI). Journal of 

Hama University. 

-  Evaluation of success and bone density around Zirconia Implant ( ISSA N.Z.I) after one year of conventional 

loading compared with adjacent teeth. Journal of Albaath University. 

- A comparative study of bone density around zirconia implants(ISSA-NZI) loaded – traditionally  and early 

progressive. Journal of Tishreen University 

 . بالتعويضات الثابتة وزراعة الأسنانالتطوير والمزيد من العمل في مجال طب الأسنان الرقمي فيما يتعلق   :ةالرّؤيــــــــــــــــــــ

 . الأسنان طب ليزر علوم في العمل من والمزيد التطوير
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